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SCR Fjordskolen  
Skolebestyrelsesmøde 29. november 2017 på Lysholm 

Til stede:  

Per, Kim, Mette, Arne, Torben, Peter, Lene, Charlotte, Inge & Eskild (referent). 
 
Ikke til stede:  
Poul og Maria  
 
Referat:  
  

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 

2. Beslutningspunkter  
a. Forberedelse af skolebestyrelsesvalg 2018  

Planlægning af forløb, herunder nedsættelse af valgbestyrelse (bestående af 
skoleleder, SB-formand, forældrevalgt medlem samt byrådsudpeget medlem). 

Der skal vælges fire nye forældremedlemmer til bestyrelsen til foråret. Planen for 
forløbet og navnet på det byrådsudpegede medlem til valgbestyrelsen vil dog 
først senere blive udsendt fra forvaltningen. Charlotte blev valgt som 
forældrevalgt medlem til valgbestyrelsen. 
 

3. Debat/orientering  

 a.   Uddannelsesmuligheder efter Fjordskolen 
Opfølgning fra tidligere møder 

Peter: Jeg udsendte noter fra mødet med Magda efter sidste SB-møde. Emnet 
ligger nok lige i kanten af en skolebestyrelses arbejde, men hvis der er ønsker til, 
hvordan vi arbejder videre med det, vil jeg meget gerne høre om det. 
 
Arne: Jeg synes, det bliver stadigt sværere at finde steder til vores 10. klasse-
elever. De nye eksamensregler vil måske gøre det sværere at komme på 
erhvervsskole. Vi er ved at undersøge, hvad det helt præcist kræver. Hvis jeg ved 
nærmere om emnet, tager jeg det med på næste SB-møde. 
 
Lene: Er der mulighed for at få dispensation, når man kommer fra en 
specialskole?  
Inge: Der er ikke særlige regler for elever, der går til eksamen fra en specialskole.  
Mette: Det er i det hele taget noget begrænset, hvad der er af uddannelsesmulig-
heder efter Fjordskolen.   
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Kim: Jeg har lavet en søgning i InfoMedia om, hvad der er skrevet om 
specialtilbud til unge. Jeg fandt ca. 800 artikler i de seneste tre måneder og har 
medtaget en samling af artikler (Kim delte artikelsamling ud til SB-medlemmer-
ne). 
 

4. Generel information  

 Nyt fra eksterne medlemmer  
Kim: Intet nyt 

 
Nyt fra formanden  
Peter: Intet nyt. 

 
Nyt fra ledelsen  
Herunder økonomisk status og prognose for begge afdelinger (udsendt tidligere); 
elev- og personalestatus; digitaliseringsindsats; psykologer; kørsel; ejendomsservice; 
iPads og pc’er; ny vicecenterleder  

• Eskild:  
Der er udsigt til et mindre overskud på begge afdelinger ved årets udgang på 
trods af merforbrug. 
Psykologen på Lysholm er på barsel og erstattes af to vikarer: Abigael og 
Ditlev. 
Ny vicecenterleder, Charlotte Nørgaard, starter fredag. 

• Inge:  
Der er flere langtidssyge på Lysholm. Vi har haft support fra kommunens 
Arbejdsmiljøchef for at få ideer til, hvad der skal være fokus på. Vi arbejder 
videre med dette i TAL regi. 
Hygiejnesygeplejerske på Lysholm har afstedkommet, at der skal tages 
initiativer til forbedret rengøring. Dog var hovedanbefalingen: grundig 
håndvask. 
Der ligger planer for den digitale indsats på begge afdelinger. De kan ses på 
skolernes hjemmesider. 
På Lysholm mangler der stadig at blive uddelt iPads til et par klasser. Ellers er 
samtlige pc’er og iPads udleveret. 
Der er udfordringer med kørslen. Forældre skal huske at give kørselskontoret 
besked, når der er uregelmæssigheder. Hvis det ikke bliver dokumenteret, vil 
der ikke blive fulgt op på det. 
De sidste konferencer er ved at blive afsluttet på begge afdelinger. 

• Peter: Der har deltaget skoleledere på konferencerne. Jeg tror, at det er 
vigtigt, at I fremover orienterer forældrene, når der er skoleledere til stede på 
selve konferencen.  
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• Nyt fra Hedevang og Lysholm 
• Arne:  

På Hedevang har der været foretaget trivselsundersøgelse for personalet; 
resultatet foreligger den 11. december.  
Vi afholder emneuge, ”Hedeby”, i uge 50. 
8-10 klasse er i brobygning, herunder 3 elever på Høje Taastrup 
Gymnasium.  
Der er blevet afholdt terminsprøver. 
Eksamenstilmeldinger skal ligge klar 1. december.  
Vi har afholdt Tolerancedag, hvor eleverne bl.a. eksperimenterede med at 
spise insekter. 
 

• Lene:  
På Lysholm har der ligeledes været afholdt trivselsundersøgelse for 
personalet. Vi afventer resultatet. 

• Der var enighed om Torbens forslag om, at SB får en tilbagemelding på 
trivselsundersøgelserne, fx i form af gennemgang af fokusområderne. 
Punktet sættes på næste SB-møde. 

 
5. Eventuelt  

Drøftelse af, hvor Lysholms navn stammer fra. Lene vil finde ud af det. 
 
Peter overrakte en gave til Inge i anledning af, at det var hendes sidste SB-møde, 
inden hun går på pension. Peter takkede Inge for hendes store indsats. 
 
 

 


